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Beste mensen,

2013 is verleden tijd, de koude en uitzonderlijk sneeuwrijke eerste maanden, de 
mooie, hete zomer, het zachte, natte najaar en het warme begin van de winter. 
Dit laatste is zeker een meevaller voor de gemeenten. Geen sneeuw en ijzel, 
geen kosten om sneeuw te ruimen of zout te strooien, veel minder stookolie- of 
gaskosten. 
Kosten en opbrengsten, dit was zeker het thema van vorig jaar: de fi nanciële 
situatie van de Europese landen en dus ook van de steden en gemeenten. Iedere 
gemeente moest dit jaar een nieuw boekhoudsysteem invoeren, beleids- en 
beheerscyclus of kortweg BBC genaamd. Eenvoudig uitgelegd, wij moeten een 
beleid uittekenen gekoppeld aan een budget voor de komende zes jaar en dit 
budget moet positief eindigen. Zoals jullie in alle media konden zien en lezen is 
dit bijna overal een zeer zware opgave geworden, zware besparingen, verkopen 
van gemeentelijke eigendommen, schrappen van vele projecten, verhoging van 
de belastingen en als dit alles nog niet voldoende is, ontslaan van personeel.
Gelukkig is het in Ruiselede niet zover gekomen, ook wij hebben onze uitgaven 
eens goed bekeken en hier en daar bespaard, maar daar zal de doorsnee Rui-
seledenaar niet veel van merken. Wij hebben de belastingen niet verhoogd en 
er zijn geen ontslagen nodig. Dit is het resultaat van een jarenlang verstandig 
fi nancieel beleid van ons bestuur. Niet overmoedig, geen grote overdreven in-
vesteringen maar investeringen op maat van onze gemeente en  zoveel mogelijk 
voor alle inwoners en niet voor een beperkte groep.
Dit jaar doen we eerst de investeringen die het meest nodig zijn. Zo hebben wij 
beslist om zaal Kruispunt in Kruiskerke aan te kopen en die op termijn aan te 
passen zodat er ook in Kruiskerke een volwaardige ontmoetingsruimte is. De 
zwaarste investering wordt de heraanleg van de Bruggestraat en het eerste stuk 
van de Bruggesteenweg met de daarbij gepaard gaande rioleringswerken. Dit 
wordt de eerste fase van de rioleringswerken die doorlopen tot in het centrum 
van Doomkerke, daarbij is ook de aanleg van een fi etspad inbegrepen. Men kan 
geen koeken bakken zonder eieren te breken. Dus zal er wellicht nogal wat 
overlast zijn tijdens de werken maar na de realisatie zal de voldoening des te 
groter zijn.

Evenzeer als aan kerststronk en sterke 
koffi e, ben ik gehecht  aan nieuw-
jaarsdag, de Wiener Philharmoniker en 
origineel verwoorde nieuwjaarswen-
sen. Facebook, twitter, e-mail en SMS 
bedreigen meer dan ooit de onhandig 
geschreven nieuwjaarsbrief. 
Daarom hou ik eraan om namens rkd 
iedereen een “formidable” 2014 te 
wensen. Voor elk jaar dat voorbij is 
gegaan, komen er 365 nieuwe kansen. 
Dat moet “lukken”!

Met Nieuwjaar bakten huismoeders in 
West-Vlaanderen boterwafels voor hun 
familieleden en om weg te schenken 
als een geluksbrenger voor het nieuwe 
jaar. Daarom kregen ze de naam ‘luk-
ken’. Koekjesbakker Jules Destrooper 
uit Lo-Reninge lanceerde in 1890 een 
eigen recept voor deze traditionele 
Nieuwjaarswafeltjes.

Met Nieuwjaar bakten huismoeders in 

lees verder op pag. 2
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Nieuwjaarsgroet van OCMW-
voorzitster en Schepen van 
sociale zaken Linda Wyckstandt

De komende jaren willen wij vooral 
inzetten op het goed onderhouden 
van onze gemeentelijke infrastruc-
tuur: gebouwen, dorpskernen, het 
openbaar groen. Een uitdaging wordt 
het verder goede onderhoud van de 
landelijke wegen, afhankelijk van de 
weersomstandigheden hebben zij het 
zwaar te verduren. Ruiselede heeft 
een uitgebreid wegennet. De weg zelf, 
de bermen en de grachten onderhou-
den, neemt elk jaar een fl inke hap uit 
ons budget. 
Ik wil u een gelukkig 2014 wensen 
en vooral een goede gezondheid. Voor 
de mensen onder ons die ziek zijn: 
veel moed en sterkte om toch door te 
gaan. Want samen kunnen we zoveel 
meer dan alleen, samen kunnen we 
ons mooie Ruiselede, waar het zo goed 
is om te leven, nog beter maken. Geen 
venijn of geen negatieve ingesteld-
heid maar positief samen vooruit!

Greet De Roo, burgemeester

Beste inwoners van Ruiselede, Kruisker-
ke en Doomkerke, 

Namens de Raad voor Maatschappelijk 
Welzijn, het personeel, de vrijwilligers 
en mezelf, wens ik U allen een gezond 
en gelukkig 2014.
Als voorzitter van het OCMW en schepen 
van sociale zaken heb ik een nieuwjaars-
wens voor u klaar.
Het is alsof een oud hoofdstuk afgeslo-
ten wordt en we helemaal opnieuw kun-
nen beginnen vol nieuwe moed en met 
veel goede voornemens. 
Toch weten we dat in tijden van bespa-
ringen niet alles volgens wens zal kun-
nen verlopen. Niettemin is het de taak 
van het OCMW er voor te zorgen dat ie-
dere burger een menswaardig leven kan 
leiden.

Er wordt te vaak en te vlug met de vin-
ger gewezen naar sommige cliënten van 
het OCMW... Wie niet werkt is te lui, of 
wie schulden heeft,heeft te veel krediet 
aangegaan. De werkelijkheid is echter 
zo eenvoudig niet, heel wat mensen 
komen in de problemen door tegenslag, 
zoals ziekte of echtscheiding.
Onze OCMW-werking wordt alsmaar gro-
ter, steeds meer mensen doen beroep 
op onze dienstverlening. Er is echter 
ook de fi nanciële druk, die tot bespa-
ringen leidt.
Vanaf 2014 dient door de regering ver-
plicht met de beheers-en beleidscyclus 
te worden gewerkt. Dit wil zeggen dat 
er op sommige domeinen zal moeten 
bijgestuurd worden.
In het kader van dit alles zal ook het 
OCMW-bestuur zijn budget moeten aan-
passen. 
Tijdens de laatste Raad voor Maatschap-
pelijk Welzijn werd daarom unaniem 
besloten om op bepaalde vlakken be-
sparingen door te voeren en accenten te 
verleggen zodat we verder onze dienst-
verlening optimaal kunnen verzekeren. 
Niettegenstaande dit alles blijven de 
uitdagingen van het OCMW-bestuur de-
zelfde: namelijk het zich dagelijks met 
hart en ziel inzetten voor iedereen die 
vragen heeft of die hulp nodig heeft. 
Moge ons Sociaal Huis een warme thuis 
zijn.
Ik ben gelukkig dat we in deze crisis-
tijden geen afbouw moeten doen van 
personeel want ze zijn er hard nodig, 
er wordt steeds meer en meer beroep 
gedaan op hun deskundigheid.
Er bestaat een goede samenwerking 
met de Zusters en de vzw Bejaardenzorg 
O.L.V. van 7 Weeën,  WZC. Sint-Jozef 
waardoor de opname van de inwoners 
van Ruiselede vlotter kan gebeuren.
We ijveren ook voor een intense relatie 
met al onze andere externe dienstverle-
ners, dit komt onze Ruiseleedse bevol-
king ten goede.
Aan iedereen zeg ik...“het ga je goed in 
2014”!

Linda Wyckstandt, OCMW-voorzitter

WIST JE DAT?

In het buurtonderzoek van Het Nieuws-
blad de Ruiseledenaar aangeeft dat hij 
hier bijzonder graag woont (8,38/10)!
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Weekend rkd
Reeds jaren staat in de agenda van de 
rkd-leden het vierde weekend van no-
vember aangekruist als het rkd-week-
end. Dan wordt vanaf de vrijdagavond 
de intrek genomen in een vakantiewo-
ning . Waar vroeger gekozen werd voor 
de kuststreek, werd het nu Houtem 
bij Veurne. Vanaf de vrijdagavond tot 
de zondagmiddag wordt er bij een 
kaasplank, bij een eenvoudige brood-
maaltijd of bij de in-de-schuur-geor-
ganiseerde barbecue van gedachten 
gewisseld. Maar er is ook plaats voor 
een informele babbel bij een glaasje 
of tijdens een wandeling. Dit jaar kre-
gen we als extraatje een geanimeerd 
optreden van een chansonnier uit de 
grensstreek en een bezoek aan de bis-
cuiterie Destrooper in Lo. Maar er is 
ongetwijfeld nog meer te beleven en 
volgend jaar mogen ze ons daar weer 
verwachten in de Moeren.

Nieuwjaarsreceptie 
op 3 januari
Ja, het was vroeg dit jaar maar de gezichten waren er niet minder vrolijk om en 
de nieuwjaarswensen niet minder hartelijk. In een aangenaam warme zaal voor 
Sport en Spel werd niet alleen de hand geschud van politiekers maar werd nog 
menige wens (of kus) gedeeld met buren en kennissen. De Koninklijke harmo-
nie Sint-Cecilia zorgde voor de muzikale noot en de gekende ploeg van helpers 
voor de nodige drankjes en hapjes. Na de speechen van burgemeester en voor-
zitter van het OCMW maakte schepen Hannes Gyselbrecht de winnaar van de 
Gulden Wiek 2014 bekend. Een dikke profi ciat aan mevrouw Lina De Schacht ! 
Burgemeester Greet De Roo en voormalig schepen Gilbert Gelaude  kregen niet 
alleen de titel van respectievelijk Ridder in de orde van Leopold II  en Zilveren 
Palmen der Kroonorde en het Burgerlijk Kruis Eerste Klasse maar ook de daarbij 
horende eretekens, voor jarenlange goede en trouwe diensten op gemeentelijk 
vlak. Dat verdiende natuurlijk een dik applaus van de talrijke aanwezigen.
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Een vlugge schets...

Wat bracht u ertoe om vorig jaar in 
de politiek te stappen? (Ilse)

Ik moet daar niet lang over nadenken. 
Ik heb altijd goed gefunctioneerd in 
groep. Ik wil ook iets doen voor de 
maatschappij. Binnen rkd kan ik mij 
verder ontplooien en me zes jaar lang 
inzetten voor Ruiselede. Mijn vrouw, 
Inge, en ik zijn lid van verschillen-
de verenigingen. Zo hebben we veel 
mensen leren kennen. Eén van deze 
nieuwe kennissen zei “met wat dat 
gij doet voor Kruiskerke, gij moet in 
de politiek gaan”. Ik heb er een tijdje 
over nagedacht vooraleer ik besliste 
om op de rkd-lijst te staan. Ik heb 
echter nog geen seconde spijt gehad 
van mijn beslissing.
Je wordt een aanspreekpunt voor de 
mensen, een beetje publiek bezit. Dat 
is aanpassen. Ik voel me goed in mijn 
nieuwe rol. Ik heb nog veel goeie idee-
en voor Ruiselede. Ik hoop dat ik ze 
samen met rkd kan verwezenlijken.

We zijn nu een dik jaar na de ver-
kiezingen, wat zijn uw bevindin-
gen?  (Frans)

Het aantal stemmen dat ik bij de 
verkiezingen behaalde, overtrof mijn 
stoutste dromen daar ik ook nog maar 
7 jaar in Kruiskerke woon. Ook de re-
acties na de stembusgang waren lo-
vend en leuk.
Ik was reeds actief in Kruiskerke, maar 
in Ruiselede centrum en in Doomker-
ke was ik een nobele onbekende.Ik 
probeer nu naar zoveel mogelijk eve-
nementen te gaan. Inge en ik hebben 
een brede waaier aan interesses zoals 
sport, cultuur, muziek en natuur. Ik 
leerde Ruiselede op een andere manier 
kennen.
Ik heb een zeer goed gevoel binnen 
rkd. Het zijn stuk voor stuk mensen 
die hun hart en ziel in Ruiselede leg-
gen. De vergaderingen zijn verrijkend. 
Er wordt al eens gelachen, maar als 
puntje bij paaltje komt gaan, we met 
de ganse groep voor een degelijke op-
lossing. 

Dat krijg je, hooguit enige contourlijnen, een vaag portret. Elke rkd-er nodigt 
zelf drie personen uit waarmee hij of zij een professionele of persoonlijke band 
heeft om hem of haar één vraag te stellen.
Koen De Fauw nodigde daartoe Inge Slock, zijn partner, Marnik Braet, voorzitter 
Heemkundige Kring en de Kruiskerkse haarkapster Elien Buysse uit. Ze stelden 
graag hun vraag en deze werden aangevuld
met twee vragen van rkd-leden: OCMW-raadslid Ilse Volcke en schepen Frans 
Debouck. Dit zijn ze alle vijf, met het antwoord van Koen.

Wat is uw drijfveer om u zo in te 
zetten voor Kruiskerke?  (Elien)

Kruiskerke is een klein dorp met veel 
charme en iedereen kent iedereen. Ik 
voel me er als een vis in het water. Het 
huis waar ik woon heb ik 9 jaar ge-
leden gekocht van mijn grootouders. 
Vroeger kwam ik er spelen en ravot-
ten. Het speelplein was mijn tweede 
thuis. Ik rookte er mijn eerste sigaret 
en ik had er mijn eerste liefje. Onder-
tussen ben ik gestopt met roken, ook 
dat liefje raakte ik kwijt.
Kort nadat ik hier kwam wonen, be-
sloten we met een groepje mensen 
om een feestcomité op te richten. 
Dit draait nu nog op volle toeren. 
Ik ben er van in het begin bij, daar 
ben ik trots op. We hebben al enkele 
heel mooie activiteiten georganiseerd 
en dat zullen we ook in de toekomst 
doen.
Ik was ook lid van het bewonersplat-
form “Dorp inZicht Kruiskerke”. We 
kregen zoveel vertrouwen van het 
gemeentebestuur dat we zelfs onze 
ideeën voor de dorpskernvernieuwing 
op papier mochten zetten.
Ik zet me nog dagelijks in voor Kruis-
kerke en daar is “ons parochiezaalke” 
misschien wel het beste voorbeeld 
van. Het werd onlangs aangekocht 
door de gemeente.
Mijn drijfveer bestaat uit een goede 
mix van bezorgdheid en enthousias-
me over het dorp. 

Hoe zie jij de toekomst van een 
kleine dorpsgemeenschap zoals 
Kruiskerke? Denk jij dat die leef-
baar zal blijven?  (Inge)

Als je in een klein dorp woont, ben 
je verplicht om je aan te passen aan 
enkele beperkingen. Er zijn hier geen 
winkels en geen bank. We mogen ech-
ter niet zeuren. Er zijn ook een pak 
voordelen. In de zomer neem ik regel-
matig eens de fi ets om naar de bak-
ker of de supermarkt te rijden. Het 

is gezond en het is nog goed voor het 
milieu ook. Tegenwoordig is bijna ie-
dereen zeer mobiel. Voor de ouderen 
onder ons is mobiliteit wel soms een 
probleem. Zij kunnen meestal rekenen 
op de steun van buren of familie. Zo-
iets zie je maar weinig in de stad waar 
de meesten hun buren niet kennen. 
In nood kan de mindermobielencen-
trale van het OCMW deze mensen hel-
pen. Mits enkele aanpassingen en een 
goed contact tussen de dorpsbewoners 
is het zeker mogelijk om Kruiskerke 
leefbaar te houden.

Je woont hier nu al een aantal ja-
ren samen met Inge. Wat is voor jou 
de belangrijkste reden om hier nog 
vele jaren te blijven en wat maakt 
voor jou van Kruiskerke het beste 
plekje om te wonen en niet te ver-
huizen naar betere oorden?  (Mar-
nik)

Ik voel me hier thuis. Inge en ik heb-
ben hier ondertussen een mooie vrien-
denkring opgebouwd. Ik zou nooit 
kunnen aarden in de stad of in een 
drukke gemeente.
Je weet altijd wat je achterlaat, maar 
nooit waar je heen gaat. Je weet wat 
er gisteren is gebeurd, maar wat er 
morgen komt is een vraagteken. Er be-
staat daar een mooie spreuk over: “Van 
het concert des levens krijgt niemand 
een program”. Het is hier mooi om te 
wonen. Op amper 5 minuten wandelen 
zitten we volop in het groen. Er zijn 
mensen die daarvoor een uur of meer 
in de auto moeten zitten. 
Maak tijd vrij en ga eens naar de vis-
serij, geniet van de stilte rondom u en 
adem de rust in. Geniet van de sfeer 
van “ons dorp”. Het is er leuk vertoeven.


